
 

 
 
  
 
 
 

 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere Nicolai, Eydna, Michael, Michala, Bettina, Lone, Emilie, Janni, Kristina 

Referent Michael  

Fraværende Jens-Christian, Maria Jakobsen 

 
 

 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Status på økonomi v. Nicolai 10 min 

Ref. Nicolai orienterer om den aktuelle økonomiske situation.  

2 Vedtagelse af princip for kommunikationen mellem skole og hjem. Princippet har 
været til høring i personalegruppen. Der har været en enkelt kommentar om 

opsætning. Men ellers ingen kommentarer.  
 
5 min 

Ref. NS orienterer om personalets tilbagemelding på princippet for kommunikation. 
Der var ikke ønske om nogle ændringer og derfor er princippet vedtaget.  

3 Skolens ledelse har lavet et udkast til de overordnede ordensregler for Gribskolen. 
Se bilag. 
 

På mødet skal bestyrelsen drøfte oplægget samt kommentere dette. 
 
30 min 

Ref. Kommentarer til ændringer blev skrevet ind i kladden. 
Der var flere kommentarer og derfor er der behov for, at vi tager punktet op igen 
med tilføjelser og ændringer til senere godkendelse.   
 

4 Kommende skoleår. Godkendelse af timefordelingsplan samt mulighed for 

afkortelse af skoledagen. 
 
I forbindelse med behandling af timefordelingsplanen skal det drøftes/vedtages 
hvorvidt der fortsat skal udbydes fransk på Gribskolen. Det er ikke et lovkrav at 
udbyde fransk. Og vi kan se, at der ikke er mange elever, der vælger fransk. 
Derudover har vi de seneste gange vi har skullet rekruttere haft meget svært ved 

at rekruttere lærere med fransk på linje. 

 
Hvis det vedtages ikke længere at udbyde fransk vil det ikke få indflydelse for de 
elever, der har fransk i dag 
 
30 min 

Ref Nicolai redegjorde for timefordelingen.  
Bestyrelsen godkendte  
 
 

5 Orientering om kvalitetskontrol 5 min 

Ref Nicolai orienterede om opstartsmødet om kvalitetskontrollen.  

6 Orientering om skolebestyrelsesseminar 5 min 

Ref Michala og Janni har set på et tilbud om et seminar for skolebestyrelser. Det 

afholdes den 22/4. Nicolai indsamler dem som kan og tilmelder. 

 

7 Evt. 

Ref • Emilie (elevrepræsentant) kunne godt ønske sig at valgfaget for 9. årgang 
var bedre. Emilies refleksioner tages videre til lærergruppen.  
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• Nicolai orienterer om valghold på 7. årgang, hvor der i en periode skal 

arbejdes med en anden didaktisk tilgang som er mere virtuel.  
 

• Emilie tænker om det kunne være en ide at invitere Tingbakken med til 9. 
klassernes sidste skoledag. Det kunne være for mellemtrinnet på 

Tingbakken.  
 

8  

Ref  

 
 
 
 
 
 


